
V Praze, 18.06.2022 
 
 
Stanovisko Komise vrcholového sportu ČSMP k účasti českých reprezentantů na testování 
„Obstacle Course Race“ (OCR) na reprezentačních akcích 
 
Podle názoru KVS neexistuje žádná varianta, která by mohla v programu pětibojařských 
soutěží nahradit jízdu na koni, aniž by tato změna od základů narušila charakter moderního 
pětiboje.  
 
Nahrazení jízdy na koni považujeme za fatální zásah do integrity našeho sportovního odvětví, 
který ani do budoucna neřeší podstatu současných problémů moderního pětiboje a aktuální 
kroky vedení UIPM, které vedou k testování OCR jako možné náhrady za jízdu na koni, 
považujeme za chybné.  
 
Obsah ani harmonogram testování není podle našeho názoru slučitelný s naplňováním 
stanovených cílů sportovní reprezentace. Z tohoto důvodu se členové českých 
reprezentačních družstev nebudou účastnit jakékoli formy testování OCR na oficiálních 
reprezentačních akcích až do rozhodnutí kongresu UIPM v listopadu 2022. 
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